
Bestyrelsesmøde 18.maj 2017 kl 1930 
Til stede:  Jens, Marlene, Michael, Susanne, Bjarne 
Afbud: Carsten 
 
Referent: Jens 
  
 
1 Indkommen post 

- ingenting 
 

2. Siden sidst status 
2a. Vejgaard Håndbold. Søndag 14/5 var der et noget træls syn da vi kom med flasker, glas, 
skodder osv.  
Vi er blevet enige om at spørge “Håndbold” om de ikke lige kan advisere os når der er den 
slags arrangementer. 
 
2b. Sæby 
Ifølge Carsten er der 9 tilmeldte fra AMOK.  
Vi overvejer om det kan være en ide til klubtur til næste år. Det er tæt på. Det er et anderledes 
arrangement og der er noget at løbe for alle. 
 
2c. madaftner  
Thorleif melder tilbage der er 20-30 hver gang og rigtig god stemning :-) 
Folk er meget tilfredse med maden.  
Vi fortsætter og madholdet skal have nogle verbale roser for deres arbejde. 
 
3. Udvalgene 
3a. Havnestafetten 
Havnestafetten er aflyst. Det skete d 17/5. Årsagen er den simple, at der er alt for få tilmeldte, 
at der den sidste uge eller halvanden ikke er kommet flere tilmeldinger og at hverken AMOK 
eller vores hovedsponsor kan stille med de hold man havde regnet med. 
Vi går i tænkeboks hvad vi skal fremover efter Aalborg Halvmarathon. 
 
3b. Aalborg Halvmarathon 
Det er på søndag. Der går ok, men der er opstået en mangel på hjælpere af forskellige årsager. 
Michael og Marlene arbejder hårdt på sagen. VI VIL OPFORDRE ALLE AMOKKERE DER KAN 
AFSE 3 TIMER SØNDAG TIL AT MELDE IND TIL MARLENE sms  5054 0434. 
  
4. Medlemsinput 
Skal vi invitere medlemmer til at komme med ting de gerne vil have på bestyrelsesmødet? 
Derved kan vi muligvis opnå lidt mere medlemsinteraktion.  
Hvis man har noget så kontakt formanden (Jens). 
 



 
5. AMOK “den gode klub” 
Jeg(Jens) vil gerne åbne en diskussion om AMOK fremover som den “gode klub”. 
Nogle punkter til at komme igang 
Pt har vi Havnestafetten, Aalborg Halvmarathon og Nytårsløbet. De to første er der forretning i 
for AMOK(læs vi tjener penge).  Det har måske haft den sideeffekt at bestyrelsen og udvalg 
bruger megen tid på at få frivillige rekrutteret. Da AMOK har en god økonomi kan mean eks 
overveje, at reducere disse aktiviteter og måske istedet have.. 
 

- Månedens løb(Marlenes ide). At vi hver første søndag i måneden har en søndagstur 
med en udlagt ½M og 10km med enkel forplejning og mulighed for bevis og måske 
endda en AMOK medalje. Det skal være åbent for alle og med en meget lav pris.  

- Torsdagens løb ud i det blå. Vi har haft den oppe før men vi fik ikke helt fulgt op på den. 
- Årets klub løb. Skal vi lave et forløb op imod Hamburg Marathon næste år(29. april 

2018). Det kan være et forløb imod “mit første maraton”, eller relæ eller kvindehalv. 
 
VI VIL ARBEJDE FOR  

- månedens løb. Det kan være et løb arrangeret af AMOKere eller måske et løb vi 
anbefaler. Formålet er at vi løber sammen og får nogle oplevelser sammen 

- grill aftner 
- turen 2018: Måske Hamburg. Skal nok indeholde et forløb for folk der ikke har prøvet 

det før. 
 
Evt. 
intet 
 
Næste bestyrelsesmøde 15/6. Sted og tid kommer senere. 
 
 
Der kommer mere i nær fremtid. 
 
 
mvh 
 
Jens 
 


